



## **ERIC SHANS – POWER STATIONS**

Art. Nr.: EVO091

Pre-Order: 2024-01-12

Release Date: 2024-01-26

Publisher: Evosonic Records

Format: Single

Offer: Download & Streaming

Genre: Tech House

### **Beschreibung/Description**

Die zweite Veröffentlichung vom New Yorker Eric Shans startet mit dem Titeltrack "Power Stations", der mit seinen treibenden Drums und der nicht enden wollenden Acidline eine energiegeladene Atmosphäre schafft. "Celestial Beings" ist ein weiterer Track, der mit seinen perkussiven Elementen und der später einsetzenden Acidline perfekt für den Dancefloor nach der Peaktime ist. Zwei Tracks, die die unterschiedlichen Facetten von Eric Shans' Produktionen zeigen.

---

The second release from New Yorker Eric Shans starts with the title track "Power Stations", which creates an energetic atmosphere with its driving drums and never-ending acid line. "Celestial Beings" is another track that is perfect for the dancefloor after peak time with its percussive elements and the acid line that kicks in later. Two tracks that show the different facets of Eric Shans' productions.

## **Track List / Infos:**

01 Eric Shans – Power Stations (Original Mix) – 07:32 Min.

02 Eric Shans – Celestial Beings (Original Mix) – 07:35 Min.

Written and produced by Eric Shans.

Mastering by <http://sledgermastering.by/>.

[contact@evosonicrecords.de](mailto:contact@evosonicrecords.de).

© Evosonic Records 2024

<https://www.evosonic.de/evosonic-records/evosonic-records-evo091/>

